
Comité voor Preventie   

en Bescherming op het Werk 
 

 

VERSLAG VERGADERING COMITÉ VOOR PREVENTIE EN BESCHERMING OP HET WERK 
26 september 2023, 13u30 Madelon Europeion 

 
Aanwezig:  
 
 Afvaardiging van de overheid:   Francis Stijnen - voorzitter 
 

Techniekers van de overheid:   Kristoff Wouters - directeur FM  
Dieter Lauwers - businesspartner HR  
Evie Van Herck - secretaris CPBW 
    

Arbeidsgeneesheer:    dr. Patrick Claes - arbeidsarts 
     dr. Caroline Rommens - arbeidsarts 
 

 Preventieadviseur:   Jo Lemmens 
 
 Afvaardiging ACV Openbare:    

Diensten    Bart Proost  
Filip Daniëls 

           
Afvaardiging ACOD   Véronique Vanonckelen 

 
Afvaardiging scholengemeenschap:    

 
Afvaardiging SAMWD+SASK:  Wim Plas 

 
 Afvaardiging Wollewei:   Leen Baaten 
 
 Afvaardiging vzw Kinderopvang:   
 

Verontschuldigd:    Paul Van Miert, burgemeester – voorzitter  
Piet Steeman - Campos 
Leen Baaten - Wollewei 
Gert Dierckx - FM 
Lorenzo Pagliaro - Kerkhof Nazareth 
Carlos Arnesano - Wollewei 
Hild Peeters - vzw Kinderopvang  

 
 
De voorzitter verwelkomt mevrouw Caroline Rommens, arbeidsarts en mevrouw Véronique Van Onckelen, 
afgevaardigde ACOD. 

  
1. Goedkeuring vorig verslag 

Het verslag van 23 mei 2023 wordt goedgekeurd. 
 

2. Periodiek verslag  
Jo Lemmens overloopt de acties. 
 



SBT: advies aan de directie mbt geluidsmetingen – 80dBA. Het gaat over geluidsmetingen in de  
kleuterklasjes wanneer de kinderen activiteiten doen. 
Er is geen storend geluid van de werf omdat die verder af ligt. Er worden ook metingen gedaan mbt de 
akoestiek in de kerk. FM volgt dit op. Het is de bedoeling om het comfort te verhogen waardoor men minder 
geluidsbelasting ervaart. Het is belangrijk om de bron goed aan te pakken vb. met het juiste dempend 
materiaal om te vermijden dat men door slecht dempend geluid luider gaat praten waardoor mogelijk opnieuw 
overlast ontstaat. 
 
Futur: test van het brandalarm. Bedoeling was om na te gaan hoe de centrale werkt en welke beveiligingen 
(deuren, lift, rookafzuiging) worden aangestuurd. Deze test verliep vlot.  
Er werd tijdens het bezoek een vraag gesteld over de evacuatiemogelijkheden van minder mobiele personen 
en of deze voorzieningen conform zijn volgens de wetgeving. Dit werd nagekeken en was in orde. 
 
Wollewei: de preventieadviseur gaf een toelichting aan de medewerkers van het onthaal over de aangepaste 
evacuatie-instructies en aansluitend werd het concept van een tafeloefening uitgelegd. Zij hebben dan 
tafeloefeningen georganiseerd met andere collega’s. Dit gaat jaarlijks herhaald worden. 
In een tafeloefening worden personen aangeduid die in de procedure een taak hebben. Het is de bedoeling 
om in te pikken in het verhaal en te reageren op wat zich voordoet in de situatie. Hierbij wordt een case 
uitgewerkt. De tafeloefening neemt niet de plaats in van een evacuatieoefening. 
 
Stadskantoor: bevraging gedaan bij de evacuatieverantwoordelijken. Vastgesteld werd dat wanneer de 
verantwoordelijke niet op kantoor aanwezig is omwille van vb. thuiswerk deze ook niet aanwezig is bij het 
incident.  Er moet voor gezorgd worden dat er altijd iemand aanwezig is die de taak van 
evacuatieverantwoordelijke kan opnemen. Er werd een rondvraag gedaan maar uit de reacties die Dieter 
Lauwers tot nu ontving blijkt dat een permanente invulling moeilijk is. Wordt verder bekeken.  
 
Moederschapsbescherming: eerst komen Stadskantoor en WZC aan bod, daarna de andere locaties. 
 
Medewerkers die via Art. 60 bij een andere werkgever worden tewerkgesteld: de arbeidsinspectie adviseert 
om de wetgeving mbt de interim uitzendkracht te hanteren. Het gevolg hiervan is dat er nieuwe 
werkpostfiches moeten worden opgemaakt en dat een nieuwe screening dient te gebeuren. 
 
Wollewei – the boneyard – wordt ook gebruikt door kunst(en)gezelschap – opmaak evacuatie-instructies nog 
te bekijken. 

 
3. Opvolging jaaractieplan (ovb)  

Dieter Lauwers overloopt de acties die dit jaar nog worden georganiseerd. 
 
Beeldschermergonomie: zie hoger. 
 
Werkpostfiches: nog een aantal moeten worden opgemaakt. 
 
Aanwezigheidsbeleid: zit op vraag van het college mee in de optimalisatieoefening. Daarnaast wordt ook de 
procedure afwezige medewerkers bekeken. Wordt binnenkort besproken op het sociaal medisch team. 
 
Fietspreventiebeleid: opvolging is nodig omdat op regelmatige basis ongevallen gebeuren met elektrische 
fietsen. Een sensibilisatiecampagne zal worden opgemaakt. 
 
Opleiding groepsaankopen: opleiding kleine blusmiddelen waar via de groepsaankopen van IOK gebruik van 
kon gemaakt worden. Personeelspunt is hier mee bezig. 
 
Tevredenheidsbevraging: uitstel tot na de optimalisatieoefening (2024-2025). 
 
Gevaarlijke producten: gestart vorig jaar, inventaris is rond, evaluatie en opslag van alle producten moet nog 
gebeuren. 



Toolboxmeetings: moeilijk om invulling te krijgen. 
 
Agressieprotocol: zie overzicht. In WZC al geïmplementeerd. 

 
4. Overzicht van de lopende projecten van Facility Management 

Kristoff Wouters geeft een toelichting. 
 

5. Toelichting werking CPBW door Dieter Lauwers 
Om de betrokkenheid van de leden te verhogen werd een oefening gemaakt. Voorgesteld wordt om die 
oefening te doen op het volgende overleg in oktober. 
In de even maanden is er in de regel een comité Welzijn: wisselwerking comité en dienst mbt ergonomie, 
brandveiligheid. Volgende keer bevragen in oktober. 
Richting meegeven via mail om oproep te doen naar leden. 
 
Vraag: 
Maximum aantal leden? 
De samenstelling bestaat uit leden van de organisatie: werknemerskant – werkgeverskant. 
 
Vraag: 
Is er een evenredige verdeling voor de verschillende campussen?  
De werking is vastgelegd in een reglement. De werking is in een openbaar bestuur anders georganiseerd dan 
in de bedrijfswereld. 
 
Vraag: 
Kan het jaaractieplan meegestuurd worden met het verslag? 
Het document wordt bezorgd aan de leden van het comité. 
 

6. Varia 
 

Kunstencampus:  
- Probleem van overmatige hitte blijft. Er zal een KWO-installatie geplaatst worden waardoor het mogelijk 

is om ook te koelen. FM volgt dit op. 
- Venster in lokaal 16 venster enkel op kiep zetten (naar beneden gevallen)? Venster kan nog altijd open. 

FM kijkt na. 
- Benedenverdieping klaslokaal kant Baron du Fourstraat / gebouw C: bewoners ervaren hinder omdat er 

licht blijft branden. Algemene indruk dat in de Kunstencampus ’s avonds het licht blijft branden. FM kijkt 
de werking van de detectoren na. 

 
De verslagen van het CPBW staan terug op het intranet m.n. die van 2022 en 2023. Per 2 maanden worden 
de verslagen toegevoegd. 

 
 
 
 
Datum en plaats volgende vergadering 
 

Dinsdag 24 oktober 2023 om 13u30 in vergaderzaal Madelon – Europeion – indien er agendapunten zijn. 

 
 
 
Evie Van Herck        Francis Stijnen  
Secretaris        Voorzitter 
 
 


